
Pohiteli naj bi tudi arheologi
Seja našega izvršnega sveta - sredi januarja - je bila

posvečena v prvi vrsti urbanističnim in gradbenim vpra-
šanjem. Med drugim so <Hani obravnavali tudi področni
urbanislični red za območja krajevnih skupnosti Pijava
gorica, Turjak in Želimlje. V času javne ra/grn^xe in
razprave so krajani dali 93 pripomb - Želimeljčani nobe-
ne - ki so v glavnem izražale želje po tem, da bi bilo
mogoče pozidati še več zemljišča, kot je predvideno v
dokumentu.

Marsikateri želji in zahtevi ni bilo mogoče ugoditi,
članom izvršnega sveta pa so predvsem padla v oči ob-
močja, ki jih ni mogoče pozidati zaradi tega, ker so na
tistih mestih arheologi našli izkopanine, zato so zemljišča

zavarovana.
Nedvonmo je prav, da raziščejo, kaj skrivajo zemelj-

ske plasti, vendai ob tem izvršni svet meni, da bi lahko
tam, kjer varovanje takih območij zavira razvoj krajevne
skupnosti, z deiotn malo bo!j pohiteli in s tem omogočili
neoviran razvoj.

Dejstvo je namreč, da vseh krajev, kjer pri nas so
ostanki zgodovine, ni mogoče »ograditi« za nedoločen
čas, še posebno zato ne, ker jih je veliko. Zato naj bi se,
če je mogoče, dela hitro lotili, območje raziskali. najdbe
shranili v muzeju, zemljišča pa sprostili za nadaljnjo
neomejeno rabo.
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